
     Hilversum, 6 februari 2018 

 

 

Geachte leden van de Commissie Samenleving, 

De Cliëntenraad, zag tot haar verbazing, dat op de agenda van de Commissie 

Samenleving  op 7 februari het onderwerp: “Beeld van de uitvoering 

minimaregelingen” staat. 

Wij hebben meerdere keren aangegeven dat we zeker over dit onderwerp graag 

meedenken en praten. 

Omdat wij het erg belangrijk vinden dat de stem van de inwoner met een kleine beurs 

gehoord wordt sturen we nogmaals ons ongevraagde advies van november zodat u 

nogmaals kennis kunt nemen van onze visie. 

 

Overschot zorgverzekering toelichting: 

In 2014 werd de WTCG afgeschaft.  

Het geld werd aan de gemeentes gegeven om te verdelen over de chronisch zieken en 

gehandicapten. Om te voorkomen dat het geld bij de “rijken”terecht komt is er besloten 

80% van de gelden in de Collectieve Ziektekostenverzekering te steken. 

De overige 20% ging in de pot bijzondere bijstand zodat mensen met extra zorgkosten 

laagdrempelig een bijdrage konden aanvragen. 

In de praktijk werd daar bijna geen gebruik van gemaakt en na 3 jaar is er € 767.000 

over. 

Dat geld is bedoeld voor Chronisch zieken en gehandicapten en we ondersteunen het 

plan van Hart van Hilversum van harte om de premie van de ziektekostenverzekering 

met € 10 per maand te verlagen. We zijn echter wel van mening dat als je het dit jaar 

geeft je niet volgend jaar de mensen met een dubbele premieverhoging kan 

confronteren.  Als er op dit moment elk jaar geld overblijft zal er de komende jaren ook 

geld overblijven om dat structureel te maken. In een overleg tussen de Cliëntenraad en  

het hoofd WIZ  is dat ook aangegeven dat het zeker de intentie  is van de gemeente om in 

de toekomst  structureel extra te betalen. Tegelijkertijd moeten we constateren dat 

mensen op dit moment bij een deelname aan Garant 3 en de middelste vergoeding voor 

de tandarts zelf maar € 67 per maand betalen voor een optimale zorgverzekering 

zonder eigen risico of bijdragen. (premie € 163-min € 89 zorg toeslag - €7 (€40 bijdrage 

gemeente min eigenrisico € 33 )). De gemeente Hilversum mag trots op zijn dat alle 

inwoners met een laag inkomen uitstekende zorg kunnen krijgen voor een lage premie. 



Verder een korte reactie op :”Beeld van de uitvoering minimaregelingen”. 

Bij de berekeningen die in het stuk staan zijn vreemde cijfers verwerkt. Er wordt gesteld 

dat er €1.067.000 wordt uitgegeven aan overige regelingen. Daarbij wordt de studie 

toeslag benoemd als post (wat zijn de andere posten in overig?)  

In het kader hieronder staat een agendapunt uit het overleg tussen de Cliëntenraad en 

het hoofd Sociale Zaken van januari 2016. Dat lijkt niet de €1.067.000 te verklaren. 

Evaluatie studietoeslag: 

Over 2015 was er €29.000 euro beschikbaar. Er waren vier aanvragen. Deze aanvragen zijn toegekend 

voor het bedrag dat is aangevraagd. De studietoeslag is bedoeld voor mensen met een 

arbeidsbeperking. Mensen met een Wajonguitkering hebben voorzieningen vanuit de Wajong. 

 

In 2014 was €451.000 over van het minimabeleid en in 2015 was een overschot  
€ 600.000,-  waarvan € 400.000 was van de collectieve zorgverzekering. 
 

Er is in 2016 een aanpassing geweest van de regelingen en de gemeenteraad heeft toen 

besloten dat er veel meer en beter voorgelicht zodat inwoners krijgen waar ze recht op 

hebben.  

Inwoners met een uitkering hebben allemaal een brief ontvangen en het resultaat was 

inderdaad dat de mensen meer aanvragen hebben ingediend. 

Nu lijkt er een tekort te ontstaan. Waarom is dat geld toen niet gereserveerd voor de 

minimaregelingen? Waarom is de begroting niet aangepast aan het aantal klanten en het 

recht dat mensen hebben op de regelingen? 

In Hilversum zegt de gemeenteraad steeds dat de inwoners die het nodig hebben een 

beroep moeten kunnen doen op de regelingen die er zijn. Op die manier voorkom je dat 

er verdere problemen ontstaan. 

De Cliëntenraad hoopt dat de gemeenteraad nu en na de verkiezingen de belangen van 

de minima niet uit het oog zal verliezen.  

De Cliëntenraad gaat ervanuit dat ze bij de verdere ontwikkelingen van de minima-

regelingen vroegtijdig betrokken worden. 

Met vriendelijke groet, 

namens de Cliëntenraad Hilversum,  

 

A.M.Th. Bakker 


